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Vážení čtenáři, spoluobčané, 
sousedé, 

prázdniny a s nimi i léto se pomalu blíží ke konci, nový školní rok mají děti doslova 

za rohem. Přinášíme Vám ohlédnutí za letními dny v naší obci.   

Úvodní stránky zpravodaje patří informacím ze zastupitelstva a z úřadu obce. 

Rodičům školáků připomínáme, že do konce září mohou čerpat příspěvek na školy 

v přírodě. Na miminka a jejich rodiče se budeme těšit na pravidelném vítání 

občánků. 

Pan Vognič pro nás připravil obsáhlou reportáž z Miřejovického půlení a také z akcí 

Spolku seniorů.  

Před začátkem školního 

roku nás čekají ještě dvě 

velké sportovní akce – 

třetí ročník Quatro-

triatlonu a Novoveský 

úprk, obě akce se konají 

v Miřejovicích. Pozvánky 

najdete ve zpravodaji. 

Stejně tak se naši turisté 

vydají první zářijovou 

neděli na svůj další výlet, 

tentokrát se pojede 

vlakem do Horních Beřovic a po svých půjde zpět. 

Školkové děti čeká od září ve školce spousta novinek, dozvíte se o nich v článku 

„Co nového ve školce“. A pozor, blíží se uzávěrka pro zasílání fotek do soutěže 

Vesnický fotograf, neváhejte, odměny jsou pěkné. 

Nesmíme zapomenout na tradiční Novoveské posvícení, které se letos bude konat 

v sobotu 21. září. Čeká Vás na něm spousta nových vystoupení, atrakcí a stánků. 

Doufáme, že nám vyjde počasí a sejdeme se na návsi jako vždy v hojném počtu. 

Přeji Vám příjemné chvíle nad stránkami zpravodaje. A budeme rádi, když nám 

napíšete, co dalšího byste rádi ve zpravodaji přivítali.   

Bohdana Tobiášková, redakce 



INFORMACE ZASTUPITELSTVA 
V pondělí 5. 8. 2019 se zastupitelstvo sešlo na svém pravidelném zasedání v počtu 

8 členů. Přítomni byli: M. Exner, E. Vosmíková, P. Štorek, Ing. R. Hakrová,             

Ing. B. Tobiášková, L. Jansa, P. Verner a J. Malenovská. Omluvena byla:                  

M. Pánková. 

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné: 

 Vyslechlo zprávu o hospodaření obce v červnu 2019. 

 Schválilo rozpočtové opatření č. 6/2019. 

 Vyslechlo zprávy kontrolního výboru č. 3 a č. 4. 

 Schválilo obecně závaznou vyhlášku obce č. 2/2019 o zrušení řádu veřejného 

pohřebiště, dále schválilo Řád veřejného pohřebiště a Ceník nájmu a služeb 

na veřejném pohřebišti. 

 Schválilo záměr pronajmout části pozemků p. č. 861/9, 861/10, 861/13          

a 287/15, vše v k.ú. Nové Ouholice za cenu minimálně 2 000 Kč/rok.  

 Schválilo prodej pozemku p. č. 902/2 (ostatní plocha, jiná plocha) o výměře 

59 m2 a pozemku p. č. 973/23 (ostatní plocha, neplodná půda) o výměře    

277 m2, vše v k.ú. Nová Ves u Nelahozevsi, za cenu 80 856 Kč za oba pozemky 

dohromady a pověřilo starostu podpisem kupní smlouvy.  

 Schválilo prodej pozemku p. č. 902/4 (ostatní plocha, jiná plocha) o výměře 

148 m2 v k. ú. Nová Ves u Nelahozevsi, za cenu 26 500 Kč  a pověřilo starostu 

podpisem kupní smlouvy. 

 Schválilo prodej pozemku p. č. 902/3 (ostatní plocha, jiná plocha) o výměře 

161 m2 v k. ú. Nová Ves u Nelahozevsi za cenu 29 000 Kč  a pověřilo starostu 

podpisem kupní smlouvy. 

 Schválilo záměr prodeje pozemku p. č. 850/7 o výměře 33 m2 v k. ú. Nové 

Ouholice za cenu nejméně 16 987 Kč. 

 Schválilo záměr prodeje obecního pozemku p. č. 973/50 (zahrada), v k. ú. 

Nová Ves u Nelahozevsi o výměře 106 m2 za cenu nejméně 26 035 Kč. 

 Schválilo záměr směnit obecní pozemek p. č. 1037/4 o výměře 127 m2          

za pozemky: p. č. 1036/2 o výměře 32 m2,  p. č. 322/2 o výměře 8 m2, p. č. 

323/5 o výměře 58 m2 a p. č. 1065/19 o výměře 35 m2, vše v k. ú. Nová Ves     

u Nelahozevsi. 

 Odvolalo členy stavebního výboru a zrušilo stavební výbor. Ustanovilo 

stavební komisi a schválilo výši odměn členů stavební komise takto: 



předsedovi stavební komise náleží měsíční odměna ve výši 3 283 Kč, členům 

stavební komise náleží měsíční odměna ve výši 2 736 Kč. 

 Schválilo podání žádosti o dotaci na projekt stavby „II/608 NOVÉ OUHOLICE – 

NOVÁ VES, rekonstrukce – stavba chodníků“ a „Nová Ves – Nové Ouholice, 

chodníky podél II/608“ ze Státního fondu dopravní infrastruktury a schválilo 

uzavření smlouvy o podání žádosti a administraci dotace s firmou ACCON 

managers & partners, s.r.o. 

 Vyslovilo nesouhlas s prodejem obecních pozemků p.č.855/3, 855/4, 1065/6 

a 1065/15 v k. ú. Veltrusy firmě ÚAMK – AMK Veltrusy a doporučuje řešit 

neoprávněné užívání těchto pozemků nájemní smlouvou. 
 

V diskuzi zaznělo: 

1. Starosta podal podrobné informace z kontrolního dne stavby kanalizace: 

 Na kontrolním dni byli přítomni i zástupci z ŘSD, kteří chtějí změnit trasu 

vedení kanalizačního řadu a chtějí mít společnou jímku s PČR. Obec bude 

dělat dodatek smlouvy. 

 ČOV ve Vepřku: dodělávají se nedodělky a úklid. Čeká se na připojení ČOV     

a ČS k elektrickému vedení.  Připravuje se dokumentace ke kolaudaci, poté    

se můžou občané napojit. 

 Pokračování stavby v Nových Ouholicích. Prodloužila se uzavírka komunikace 

II/608 do konce srpna. Na minulém zasedání jednalo zastupitelstvo                  

o nenavýšení kapacity přípojek pro plánovanou ubytovnu v Nových 

Ouholicích, majitelé objektu přišli se žádostí o dodržení původní kapacity 

přípojek. 

 V Nové Vsi pokračuje stavba ČOV dle plánu. Proběhly zde vícepráce               

za cca 800 000 Kč. Stavba další etapy kanalizace v Nové Vsi závisí na stavbě 

chodníků. Jestliže neobdržíme dotaci na rekonstrukce a stavbu chodníků, 

budeme zvažovat, zda čekat na vypsání další dotace, nebo pokračovat           

ve stavbě kanalizace bez ohledu na chodníky.  

2. Starosta informoval o stavu dešťové kanalizace ve Vepřku. 

3. Starosta informoval o jednání s právním zástupcem vlastníka pozemku, který 

nebude po změně územního plánu zastavitelný. 

4. Starosta informoval o sporu s panem Š. týkajícím se služebnosti na vodovodní 

řád. 

5. Starosta informoval o probíhající pokládce recyklátu v obci.  



6. Pan V. měl dotaz, pod jakou ČOV spadají Nové Ouholice? Starosta odpověděl, 

že pro Nové Ouholice je ČOV v Nové Vsi, v Nových Ouholicích bude jen 

čerpací stanice. 

7.  Pan K. informoval o nápadu na pokládku recyklátu u „Černých“. Zároveň 
pochválil firmu provádějící výstavbu kanalizace za výborně odvedenou práci. 
 

Zapsala Hana Novotná. Kompletní zápis naleznete na webových stránkách Nové Vsi 
www.nova-ves.cz v záložce Dokumenty obce/zápisy ze zasedání zastupitelstva (v levém sloupci). 

Příští zasedání zastupitelstva se bude konat v pondělí         

9. září 2019 od 17 hodin v sále obecního úřadu Nová Ves. 

Všechny občany srdečně zveme. 

 

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 

Vážení rodiče, 

ve středu 11. září proběhne od 16:00 v sále OÚ Vítání občánků. Pokud máte                             

o přivítání svého dítěte zájem, přihlaste se, prosím, na tel. čísle                              

315 765 056 nebo prostřednictvím e-mailu: renata.hakrova@nova-ves.cz. 

Vítání občánků bude určeno pro děti narozené v období od 1. 9. 2018                     

do 31. 8. 2019, které mají trvalý pobyt v naší obci. Své děti můžete  

přihlásit do 1. 9. 2019. 

Renáta Hakrová, místostarostka 

 

PŘÍSPĚVEK NA ŠKOLU V PŘÍRODĚ 
Obec Nová Ves nabízí rodičům příspěvek ve výši 1 000 Kč na dítě na školu 

v přírodě. Své žádosti o příspěvek podávejte na obecním úřadě do 30. 9. 2019. 

Podmínky poskytnutí: Vyplněná žádost o příspěvek (ke stažení na webu obce 

www.nova-ves.cz nebo k vyzvednutí na obecním úřadě), která bude obsahovat 

potvrzení školy o zaplacení a účasti dítěte na škole v přírodě. Dítě a alespoň jeden 

z rodičů musí mít trvalý pobyt v obci Nová Ves. 

Renáta Hakrová, místostarostka 
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ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ  
OBCE V ČERVNU 2019 

 1. 6. 2019 30. 6. 2019 

BÚ Česká spořitelna 1 551 490,08 Kč 4 291 249,80 Kč 

BÚ ČNB                                              13 535  278,33 Kč 3 174 986,48 Kč 

Pokladna 47 714,00 Kč 30 159,00 Kč 

Celkový stav finančních prostředků obce  15 134 482,41 Kč 7 496 395,28 Kč 

  
 
 

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 145 919,00 Kč 19. 6. 2019 

   

BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

Asfaltový recyklát  113 256,00 Kč 5. 6. 2019 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 40 100,00 Kč 5. 6. 2019 

Monitoring a čištění dešťové kanalizace 

Vepřek 78 617,00 Kč 10. 6. 2019 

Zálohová daň 36 174,00 Kč 12. 6. 2019 

Sociální pojištění 70 739,00 Kč 12. 6. 2019 

ČOV SO – česlicový koš 43 717,00 Kč 13. 6. 2019 

Odměna 41 022,00 Kč 13. 6. 2019 

Odměna + mzda DPP 37 113,00 Kč  13. 6. 2019 

Výběr hotovosti do pokladny 145 919,00 Kč 13. 6. 2019 

Pokládka recyklátu 431 848,27 Kč 13. 6. 2019 

Svoz tříděného odpadu 5/2019 84 220,00 Kč 14. 6. 2019 

Svoz komunálního odpadu 5/2019 37 001,00 Kč 14. 6. 2019 

Projekt – prodloužení kan. řadu 36 300,00 Kč 21. 6. 2019 

Technický dozor investora 5/2019 Projekt 

kanalizace  78 614,00 Kč 27. 6. 2019 

ČNB – Výstavba kanalizace  10 379 677,05 Kč 26. 6. 2019 

Řádné úroky úvěr kanalizace 41 739,37 Kč 30. 6. 2019 

 



Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru 25 000 000,00 Kč 

Vyčerpaná částka úvěru 25 000 000,00 Kč 

Zpracovala: Ing. R. Hakrová, místostarostka 

 

VÝSTAVBA KANALIZACE 
Informace z kontrolního dne 12. 8. 2019 

Staré Ouholice: Kanalizace je v provozu a naprostá většina nemovitostí                   

je připojena, smlouvy jsou podepsány a stočné je účtováno. Probíhá zkušební 

provoz. Tady máme prakticky hotovo. 

Vepřek: Převzali jsme hotovou stavbu. Problém je, že jsme v zimě požádali ČEZ      

o zřízení dvou přípojek elektřiny. Komunikovali jsme o tom v únoru i průběžně, byl 

jsem ujišťován, že budou včas, ale hotová je jen jedna. Čekáme na druhou. Tu ČEZ 

zadal svému dodavateli, ten svému subdodavateli. Je údajně hotová, jen ji musí 

zaměřit geodeti, subdodavatel předat dodavateli, ten ČEZu a ten nás musí vyzvat 

k připojení.  

Vše jde nějakým automatizovaným 

systémem, má své prodlevy, jsou 

dovolené. Volám a píšu na všechny 

strany, snad se podaří přípojku uvést 

do konce srpna do provozu. Mezitím 

se pracuje na dokumentaci              

pro kolaudaci, abychom mohli          

po zapojení elektřiny a zkoušce 

požádat o kolaudaci. Zahájení 

provozu, podepisování smluv             

a připojování nemovitostí předpokládáme na přelomu září a října, pokud to rychle 

dopadne s výše zmíněnou elektropřípojkou a pokud nám dá vodoprávní úřad brzký 

termín kolaudace.  

Nová Ves: Jsou hotové všechny řady (etapa 3 – jižní část), vyjma krátkého kusu 

z návsi kolem staticky nestabilních budov. Tam se bude pracovat v září.  



Několik vlastníků domů s tlakovými přípojkami ještě nedoručilo na obecní úřad 

elektrorevize připravených elektropřípojek – prosím, aby tak učinili. Probíhá 

průběžné vystrojování jímek čerpací technologií. Pokračují práce na ČOV, které 

budou ještě několik měsíců trvat.  

 

Řady a přípojky v severní části (etapa 4) se budou pravděpodobně budovat           

na podzim nebo v zimě a hlavní řád pod silnicí II/608 až společně s opravou silnice 

II/608 a stavbou chodníků v roce 2020, pokud obec i kraj získají dotaci.  

Nové Ouholice: Jsou hotové řady uvnitř Nových Ouholic, zbývá ještě dodělat       

cca 30 přípojek. Pracuje se na řadech mezi Novými Ouholicemi a Novou Vsí              

u Bakovského potoka a na řadu z Nových Ouholic k ČOV v Nové Vsi. 

Stavba prodloužila uzavření silnice II/608 v Nových Ouholicích do konce srpna 

z důvodu drobných komplikací na stavbě.  

Vlastníky nemovitostí s tlakovými jímkami žádáme o doručení elektrorevize           

na obecní úřad.  

DŮLEŽITÉ KONTAKTY - výstavba kanalizace: 

 Petr Honisch (hlavní stavbyvedoucí) - tel. 603 584 642 

 Ing. Lukáš Počík (technický dozor stavby) - tel. 602 559 396 

 Paní Nováková (montáž čerpací technologie) - tel. 602 354 796  

 Elektro-práce Polák (možnost objednat elektropřípojku) - tel. 602 405 202 

 Výkopové práce Milan Vancl (výkopy mezi jímkou a domem)   - tel. 606 407 831 

 Instalatér Vlastimil Novotný (propoj. potrubí z domu do jímky) - tel. 723 601 648 

Martin Exner, starosta 



STAROSTA OBCE INFORMUJE 
Vážení spoluobčané, 

prázdniny a doba dovolených se chýlí ke konci, ale na úřadě jsme si moc klidu 

neužili. V uplynulých dvou měsících se nám sešla kulminace budování kanalizace 

v Nové Vsi a v Nových Ouholicích s uzávěrou silnice II/608, uzavírání smluv              

o připojení s občany Starých Ouholic, přebírání hotové stavby kanalizace               

na Vepřku a příprava její kolaudace.  

Hlídáme nabíhající vícepráce z hlediska nákladů i nejlepšího technického řešení. 

Současně jsme se snažili co nejlépe opravit místní komunikace v obci po stavbě 

kanalizace. Dost vysilující je i administrace dotace. Bohužel jsme i přes půl roku 

trvající dokládání nejrůznějších dokumentů zatím z dotace nedostali vyplacené 

žádné peníze, ačkoliv je vše v pořádku a stavba běží dobře. Věřím, že v krátké době 

už budou obci faktury fondem proplaceny. Procesy bohužel půl roku trvají                

a v obecní kase máme už jen nutnou rezervu. Je to prostě pro obec velká stavba      

za 102 milionů. Když k tomu připočteme vícepráce a opravy cest, tak ještě více. 

Myslím ale, že to stavba i obec zatím zvládají dobře a že už bude jen lépe. Stavba 

už nebude v takovém rozsahu a peníze začne fond uvolňovat. 

Druhým žhavým tématem léta je práce na stavebním povolení opravy silnice II/608 

a stavby chodníků. K tomu připravujeme dva projekty s dvěma projekčními 

firmami. Jeden projekt řeší opravu silnice II/608 a přiléhající chodníky, druhý řeší 

opravu stávajícího chodníku z Nové Vsi do Nových Ouholic včetně stavby nového 

mostku pro pěší a dále chodník podél areálu ŘSD a policie k odbočce na Vepřek. 

Abychom mohli požádat do 15. 10. 2019 o dotaci ze Státního fondu dopravní 

infastruktury, musíme mít k tomuto datu na oba projekty stavební povolení 

s nabytím právní moci. Ta dotace se vypisuje jednou ročně, takže když                    

to nestihneme, budeme další rok čekat. Získání územního rozhodnutí nám trvalo 

14 měsíců od podání žádosti. O stavební povolení máme požádáno již od jara,       

ale stále jsou další požadavky na vyjádření policie, veřejných dopravců, ŘSD            

a dalších orgánů. Ta není snadné získat v době dovolených. Je známo, že Česká 

republika je jednou z nejbyrokratičtějších ohledně získání stavebního povolení. 

Kdo to někdy vyřizoval na domek, tak ví, o čem mluvím. Nyní se blíží doba,           

kdy musí být stavební řízení vypsáno na úřední desku, abychom stihli všechny 

termíny do uzávěrky žádosti o dotaci. Děláme vše pro to, abychom to stihli. Neradi 

bychom se dostali znovu do situace jako s kanalizací, kde nám v prvním roce 



nebyla dotace udělena, protože nabytí právní moci stavebního povolení bylo 

několik dní po termínu podání žádosti. 

Kanalizace je velmi důležitý projekt pro ekologii a čistotu v obci, ale vizuálně a také 

pro kvalitu života bude mnohem důležitější stavba chodníků a oprava silnice II/608 

a oprava místních komunikací. Proto to považuji za svůj srdeční projekt a moc       

by mě mrzelo, kdyby se nám nepodařilo žádost letos podat, dotaci získat a příští 

rok stavbu realizovat, společně s dokončením kanalizace v Nové Vsi. Jsou to nervy, 

ale držme si palce. „Kam se síla napře, tam se dílo podaří.“ 

M. Exner, starosta 

XI. MIŘEJOVICKÉ PŮLENÍ 2019 
Samotný podnik je fenoménem, který mě od začátku, kdy jsem měl příležitost       

se s touto akcí a lidmi kolem blíže seznámit, ohromuje. Už sama skutečnost,          

že v jedné z nejmenších obcí naší země existuje 11 let takový podnik, je nevídaná. 

Myšlenka akci založit na pojmu „půlení“ jakbysmet: v polovině roku půlmaratón, 

pivní půlmaratón (2x desetistupňové pivo se rovná ekvivalentu dvaceti km              

a zbytek borci doběhnou), IVAR CS lidový běh – minipůlmaratón 2,1 km                    

a recesistická populární anketa „O Miřejovické půlky“ nemá chybu. Vše podtrženo 

skutečnostmi, že podnik je zaštítěn MUDr. Pavlem Kantorkem, šestnáctinásobným 

vítězem maratonu.  

 

Starosta zahajuje Miřejovické půlení 

 



Výtěžek jde na charitu ve prospěch Sportovního klubu vozíčkářů Praha a motivace 

k dárcovství krve svědčí o tom, že ne vše, nač dnes žehráme, má obecnou platnost. 

Najdou se i tací (a není jich u nás bohudík málo), kteří jsou ochotni nezištně přiložit 

„ruce k dílu“ ve prospěch užitečné věci. Letošní ročník měl své specifikum. Obvykle 

byl plánován na poslední, zpravidla parný víkend v červenci. Letos proběhl první 

srpnovou sobotu za ideálního běžeckého počasí. Pod mrakem, 20°C, občas drobná 

dešťová přeháňka. 

Hlavní závod – půlmaratón absolvovalo letos 56 běžců a 14 běžkyň z celé 

republiky, z toho nejméně 11 z okolních obcí. Bohužel letos neběžel nikdo z našich. 

Absolutní vítězové zvládli trať 21 km bravurně. Thi Linh Pham z Prahy za 01:35:18, 

Jiří Václavík z Dobříše za 01:20:17.  

 

Vítěz v cíli 

Pro mě jsou vítězové všichni. Dobře vím, jak to při běhu po asfaltu bolí. Zejména 

obdivuji ty, kteří/které běželi poprvé a recesistu „Borky Borkovce“. Běhá                 

ve skotském  kiltu a ještě s 13 kg těžkou drátěnou košilí.     

Vložený závod  IVAR CS lidový běh (startuje v mezidobí hlavního běhu) letos patřil 

zejména miřejovickým dětem. A že jim to běhá - vyrůstají nám zde nadějní běžci. 

První tři byly nad moje síly. Poměrně slušný zájem byl o Pivní půlmaratón. 

Předcházely mu pečlivé přípravy v podobě popisu kelímků s mokem a taktické 

porady. Na startu jsem napočítal 11 natěšených závodníků, z toho dvě ženy. 

Převahu měli místní. Nejsem pro tento druh „sportu“, kde se míchá fyzická zátěž 



s alkoholem (i když někteří, zejména mladí „jeli“ na nealko-pivo), ale můj obdiv      

si zaslouží. Ono zkuste běžet jakoukoliv vzdálenost delší 100 metrů s litrem tekutin 

v žaludku. Oni běželi 1 100 m. Nejlepší za 3:56 min. 

  

       Ve dvou se to líp táhne a lépe to utíká                              Na druhém kilometru   

V doprovodném programu se mohl letos najít každý. Ať šlo o nejhezčí Miřejovické 

půlky, malířskou soutěž, tombolu nebo dražbu ve prospěch Sportovního klubu 

vozíčkářů. Ve prospěch sportovců na vozíčcích dali organizátoři dohromady 

krásných 4 444 Kč.  

               

      Vítěz pivního půlmaratonu (do 4 minut)                                    Vítězné půlky 

Mezi zúčastněnými mě zvláště zaujal patron celé akce MUDr. Pavel Kantorek.    

Pan Kantorek je běžeckou legendou. Na svém kontě má na šestnáct vítězství 

v maratonu, z toho 3 z tehdy slavného košického. Tento dodnes čilý pán, kterému 

na záda klepe devadesátka, se v průběhu závodů živě zajímal o veškeré dění.         

O počet závodníků, mezičasy, zpovídal závodníky, rozhodčí i pořadatele, předával 

hlavní ceny. Zájemcům daroval svoji fotografii s pěkným osobním věnováním. 



(Mezi fotografiemi, které nabízel, byla i jeho s tehdy fenomenálním Abebe Bikilou). 

Další nepřehlédnutelnou postavou byl již zmiňovaný Borky Borkovec.  

Je snad živým inventářem tohoto 

podniku. Nejen tím, že chodí v kiltu        

a běhá v železné košili.  

Tento nadšenec, kterého v Miřejovicích 

vídám už několik let, patří nedílně            

i k partě těch, kteří aktivně pracují        

na přípravě zázemí akce. Vozí materiál, 

staví stany, vymezují prostory, věší 

reklamy sponzorů … zkrátka dělají vše 

potřebné. Patří mezi ty, kteří přespávají 

v místě závodu z pátku na sobotu           

a od rozednění dokončují přípravy. 

Těchto „neviditelných“ je celá řada, 

podle mého odhadu kolem čtyřiceti. 

Nelze všechny vyjmenovat, ale určitě                

si zaslouží velké poděkování. Hlavní 

organizátor, předseda Maraton klubu Pepa Burian jim jistě poděkovat 

nezapomněl.    

Fotodokumentaci této akce naleznete na oficiálních web stránkách obce v oddílu 

fotografie.  

Zaznamenal Bruno Vognič   

MIŘEJOVICKÉ PŮLENÍ 
Ráda bych touto cestou poděkovala všem, kteří se podílejí na přípravách, zdárném 

průběhu i na závěrečném uklízení při této prázdninové sportovní akci. Velice          

si jejich podpory a účasti vážím.  

Rovněž děkuji všem obyvatelům Miřejovic a přilehlých obcí za spolupráci                 

a nekomplikovaný průběh závodu. Velký dík také patří naší obci a jejím 

zastupitelům za podporu MK Miřejovice z. s. 

Za MK Miřejovice z. s.  

Dana Burianová 



CO JE NOVÉHO VE ŠKOLCE … 
V době, kdy píšu tento text, jsou prázdniny ještě v plném proudu. Dalo by se tedy 

předpokládat, že ve školce je klid a nic se tady neděje.  

Kdepak, jen co se zavřely dveře za posledním dítkem, všechno začalo. Když o tom 

tak přemýšlím, začalo to vlastně mnohem dřív. Plánovat opravy ve školce se musí  

v dostatečném předstihu a je potřeba to zvládnout během letních prázdnin. Tím   

se vracím v čase trošku zpátky, do školního roku 2018/2019, a ten je teď                

už minulostí. Mateřská škola je příspěvková organizace, nevydělává si na sebe. 

Mzdové i provozní náklady hradíme z financí, které přicházejí z kraje a od obce. 

Tyto částky pokryjí veškeré nezbytné a základní náklady, všechno ostatní se nám 

daří realizovat jen díky sponzorským darům a příspěvkům. Jsem velmi ráda a vážím       

si velké podpory, které se nám v posledních letech dostalo.  

Ráda bych poděkovala zastupitelům obce, kteří odsouhlasili financování 

rekonstrukce vzduchotechnického zařízení v kuchyni a s tím související výměnu 

oken. Staré vybavení bylo už zcela nefunkční a nesplňovalo potřebné hygienické 

normy. Velká zadní herna už také potřebovala lepší izolaci podlahy a pokládku 

nového koberce, a to se nám podařilo uhradit z rezervních fondů mateřské školy. 

Velký kus práce odvedli v létě ve školce techničtí pracovníci obce. Vyklidili               

a vymalovali půdní prostory, vymalovali sklep. Také zajistili veškeré opravy 

v budově i na zahradě a nebylo jich málo.  

Velké podpory se nám v celém školním roce dostalo od rodičů našich dětí. Někteří 

přispěli finančním darem, jiní pořídili pro děti konkrétní hračku nebo pomůcku, jiní 

ve školce něco opravili nebo pro nás něco vyrobili, pomáhali s organizací různých 

akcí a aktivit. Ráda bych také zmínila sponzorský dar od firmy FVE CZECH NOVUM 

s.r.o., která nakoupila nové cvičební nářadí. A ještě nejsem u konce, protože 

nebylo málo všelijakých drobných sponzorství od obyvatel naší vesnice. Děkuji 

všem za celou školku. Toto, o čem píšu, je pro mě zpráva, že školka ve vesnici jen 

tak není, ale prostě do ní naplno zapadá. A to nás těší a vážíme si toho.  

Stejně, jako v předchozích letech, se budeme i v letošním školním roce účastnit      

a podílet na obecních akcích. Hned v září se objevíme na pódiu při každoročním 

posvícení. A nevynecháme žádnou příležitost, protože nacvičování a vystupování 

děti baví. A nejen to, rády se spolupodílejí, učí a poznávají nové. Celý rok je vlastně 

plný příležitostí, tradic, zvyků a je důležité předávat je i těm nejmladším. Určitě     



se některé akce budou odehrávat přímo v areálu školky, tak chci připomenout 

pozvání těm, kteří už do školky nevodí děti ani vnoučata. Určitě se přijďte podívat, 

co je u nás nového. Jestli školku, do které jste kdysi chodili, ještě poznáte.             

Při letošním úklidu na půdě jsme také našli kroniku a staré fotografie. Nejsou 

popsané, takže nevíme, kdy jsou nafocené, ani kdo na nich je. Pokud by nám chtěl 

někdo pomoct rozluštit tuto záhadu, budeme rádi, stačí se zastavit ve školce.  

Do konce prázdnin ještě zbývá pár dnů, pak zahájíme školní rok 2019/2020. 

Přivítáme nové děti a bude před námi nový společný čas. Nevíme, jaký bude,       

ale budeme se snažit, aby byl dobrý. A vám všem přeju totéž, dobrý čas budoucí – 

nastupující. 

Za MŠ Nová Ves napsala Martina Srncová  

 

 

 

 

 

 

Připomínáme blížící se uzávěrku dalšího kola fotosoutěže Vesnický fotograf            

na téma: MOJE NEJMILEJŠÍ MÍSTO V NAŠÍ OBCI. 

Fotografie posílejte do 31. srpna na adresu: zpravodaj@nova-ves.cz. Každý 

fotograf se opět může zúčastnit s max. 5 fotografiemi z naší obce.  

Během celého září můžete hlasovat na webových stránkách obce pro tři 

fotografie, deset fotografií s nejvyšším počtem poté postoupí do finále. V říjnu 

budou tyto fotografie vystaveny v sále obecního úřadu, kde pro ně budete moci 

hlasovat, spolu s hlasováním na webu obce. 

Zúčastnit se může kdokoliv bez ohledu na věk nebo bydliště. Ceny jsou pěkné – 

např. dárkové poukázky do Alzy a Globalu. Těšíme se na objevy zajímavých míst       

a pohledů na ně v naší obci! 

Za informační výbor Bohdana Tobiášková 

mailto:zpravodaj@nova-ves.cz


QUATRO-TRIATLON 

TÝMOVÝ ZÁVOD 

(2 MUŽI 2 ŽENY) 

SOBOTA 31. 8. 2019 OD 14:00 

 

Milí sportovní přátelé, 

pokud byste měli zájem zúčastnit se na konci prázdnin jednoho super týmového 

závodu, tak neváhejte a přihlaste se do třetího ročníku Quatro-triatlonu (Q3A), 

nepočítaje nultý zkušební. 

Jedná se o závod pro legraci, pro setkání kamarádů na konci léta s prvky zdravé 

soutěživosti, s maximálním nasazením, kterému předcházela minimálně jedna 

hodina společného tréninku, aby se tým sladil. Jedná se o závod zakončený 

medailovým ceremoniálem, podáním rukou a přátelským objetím. Večerní  

grilovačka a promítání filmu je rovněž nedílnou součástí.  

Máte-li letos chuť a čas, tak neváhejte, podívejte se na podrobné informace 

ohledně organizace závodu a mapy tras - viz odkaz: 

https://www.nela.cz/quatro3atlon-v-mirejovicich-je-za-dvermi-2 

Připravte si: 2 muže, 2 ženy, 1 kolo, 1 loď (případné zapůjčení zařídí organizační 

tým), dobrou náladu a sportovního ducha.  

Těšíme se na vaše přihlášky. 

Organizační tým Q3A 

 Podrobné informace ohledně trasy a pravidel žádejte na tel.: 725 207 190 

 

https://www.nela.cz/quatro3atlon-v-mirejovicich-je-za-dvermi-2


Obec Nová Ves ve spolupráci 
s Maraton klubem Miřejovice, Spolkem seniorů 
a Okrašlovacím spolkem Nových Ouholic a okolí

Vás srdečně zve

vystoupení dětí
řemeslný jarmark 
pouťové atrakce

hudební vystoupení 
stánek Červeného kříže
občerstvení

v sobotu 21. září 2019 na 

NOVOVESKÉ 
POSVÍCENÍ

PŘEDSTAVENÍ OBNOVENÉHO NOVOVESKÉHO LIDOVÉHO KROJE

Miřejovice • Nová Ves • Nové Ouholice •Staré Ouholice • Vepřek

www.nova-ves.cz



NOVOVESKÉ POSVÍCENÍ 
V sobotu 21. září Vás zveme na již 12. Novoveské posvícení!  

Začneme ve 14 hodin na novoveské návsi (bylo nám přislíbeno, že materiál            

ke stavbě kanalizace se do té doby přesune jinam). Čekají nás jak tradiční dětská 

vystoupení, kolotoče, stánky a občerstvení, tak i několik novinek. Letos za námi 

například přijede Sváťovo dividlo, které je oblíbené nejen mezi dětmi,                   

ale i dospělými. 

Novinkou bude i stánek Červeného kříže, kde si děti budou moci nechat 

namaskovat zranění (mezi dětmi velmi oblíbená zábava), vyzkoušet resuscitaci, 

prohlédnout různé pomůcky.  

Také jsme pro Vás připravili představení znovuobnoveného novoveského kroje. 

Těšíme se, jak se Vám bude líbit. 

Program celé akce je ještě stále otevřený, kdybyste měli tip na zajímavé 

vystoupení, atrakci, stánek, ozvěte se nám! 

Těšíme se na Novoveském posvícení na viděnou! 

Za kulturní výbor Bohdana Tobiášková 

VÍTE, ŽE … 
… běžné jablko má na sobě 100 miliónů bakterií? 

Přišli na to vědci z Technické univerzity ve Štýrském Hradci při svém výzkumu. 

Nejvíc bakterií překvapivě není ve slupce, ale v dužině a semenech. 

Mikroorganismy jsou důležité pro zdravou střevní mikroflóru. Bakterie, houby        

a viry z naší stravy osidlují přechodně naše střevo. Vaření většinu z nich zabíjí, 

proto jsou syrové ovoce a zelenina obzvlášť důležitými zdroji mikroorganismů       

ve střevě. 

Vědci také srovnávali dvě různá jablka - jedno bylo vypěstováno v režimu bio, 

druhé bylo z konvenčního zemědělství. V obou byl objeven zhruba stejný počet 

bakterií. Čerstvě sklizená bio jablka obsahovala mnohem pestřejší spektrum 

bakterií. Lze tedy říci, že bio jablka jsou lepší - přinejmenším pro zdraví lidského 

střeva. 

Zpracovala Mariana Jelínková 



SPOLEK SENIORŮ INFORMUJE 
Přesto, že jsme se dohodli na částečném utlumení činnosti v letních měsících, 

vydali jsme se 24. července na první ze dvou poznávacích výprav vlakem do Prahy. 

Hlavním cílem byla expozice uspořádaná na počest excelentní architektky Evy 

Jiřičné u příležitosti jejího životního jubilea v Centru současného umění DOX.  

Předpověď tropického dne (která se skutečně naplnila) odradila část 

zájemců, přesto se nás šest sešlo. Cestu do Prahy jsme plně využili. DOX ve středu 

otevírá až v jedenáct, což nás přimělo věnovat volný čas seznámení se se stavbami 

pozapomenutého architekta a projektanta desítek vodních děl na Vltavě a Labi     

ze začátku 20. století (mimo jiné i miřejovického jezu, jezu v Hoříně, železného 

mostu v Roudnici…) Františka Sandera. Část ze staveb je v nedaleké Jankovcově 

ulici. Jedna z reprezentačních budov slouží jako pivovar s dvěma restauracemi. 

Luxusní italskou a pivovarskou – obě jsme si prohlédli a neodolali ochutnat dobré 

holešovické pivo.  V dobrém rozpoložení jsme pokračovali v cestě za poznáním.  

Paní Jiřičná nás prostřednictvím velkoplošné obrazovky seznámila se svými 

nejprestižnějšími zakázkami včetně těch, které byly uskutečněny v Praze (např. 

kostel sv. Anny, Oranžerie na Pražském hradě) a ve Zlíně (Kongresové centrum Zlín       

a rektorát Univerzity Tomáše Bati…).  

  

Na velkoformátových fotografiích jsme shlédli i řadu dalších špičkových děl, 

na kterých se podílela. Nejpůsobivějším exponátem je skleněné točité schodiště, 



které vypadá velice křehce, skutečně však několik let v Londýně sloužilo k dennímu 

užívání. Doprovodný komentář autorky podtrhl působivost tohoto díla.  

Vstupenka sloužila k prohlídce všech prostor DOXu, čehož jsme samozřejmě 

využili, a tak trochu přičichli k současnému umění a i podle našeho názoru 

„umění“.  Exponátem, který nás nadchnul, a který jsme si nechali nakonec, byla 

dřevěná kostra 42 metrů dlouhé a 10 m široké vzducholodi, která „přistála“            

na střeše budov DOX v roce 2017. Je výtvorem známého kouzelníka s dřevěnými 

konstrukcemi – zejména rozhlednami - Martina Rajniše.  

  Další naší podařenou letní akcí bylo 

předem neplánované setkání 

v Miřejovicích.  

Od nápadu do uskutečnění uplynul necelý 

týden. Odpoledne 8. srpna se nás včetně 

příchozích sešlo u pétanquového hřiště      

na dvacet. Nechybělo drobné občerstvení, 

pohybové aktivity (pétanque a hod na cíl),           

ale zejména chuť se opět vidět i s těmi, 

kteří na tom nejsou s chůzí nijak moc  

dobře a na fyzicky náročnější akce nestačí 

nebo si netroufají. Přálo nám i počasí,         

a tak se nám mnohým ani kolem              

17. hodiny ještě nechtělo končit. 

Poslední letní aktivitou, nepočítáme-li přítomnost na půlmaratónu, byl 

poznávací výjezd vlakem do Prahy. V plánu jsme měli Náprstkovo muzeum              

a „Město robotů“. Zdravotní indispozice a možná i vysoká cena vstupného            

na výstavu robotů mnohé odradily - jeli jsme ve čtyřech. Obě navštívené expozice 

(„Na břehu Nilu“ i „Vlastním hlasem“) v Náprstkově muzeu jsme si užili, dokonce    

i zahráli prastarou deskovou hru. Jsme zase o kousek poučenější. Od mezinárodní 

interaktivní výstavy „Město robotů“ jsme očekávali něco ve smyslu představení 

současného stavu robotizace všemožných oborů lidské činnosti. Něco kolem 

sedmdesáti přítomných robotů a robotických zařízení mělo asi za cíl zaujmout        

a pobavit zejména děti – to se jim dařilo skvěle. I my jsme se dobře pobavili, ale 

upřímně, čekali jsme něco víc než jedno robotické zařízení, které nám uvařilo kávu.  



Plánujeme: členskou schůzku na 12. září od 14 hodin. 25. září podnikneme 

zájezd na zámek Kozel, do obce Vysoká u Příbrami a snad i poutního místa Hory 

Matky Boží. Jako obvykle volnou kapacitu autobusu nabízíme zájemcům 

k využití. Začátkem října oslavíme den seniorů.  

Předseda Spolku seniorů Ing. Bruno Vognič        

 

 



 



Turistický klub KUDYKAM 
V neděli 4. srpna jsme se s Kudykamem vydali na v pořadí už 16. výlet. A podruhé 

na oblíbené Kokořínsko, které nabízí nespočet krásných tras.  

 

Sraz jsme měli u obce Ráj, zapluli do lesů skal a strávili v nich skoro tři a půl hodiny 

parádním výšlapem. Prošli jsme kaňonem, navštívili několik jeskyní, obdivovali 

nádherné chalupy v Olešnu a Konrádově, poseděli v tábořišti Údolí Bílých skal, 

zapsali se do památeční knihy, pořádně pročistili plíce na svěžím letním vzduchu     

a ušli skoro 10 km. 

  

Účast: 17 dospělých, 7 dětí a 6 psů. 

A kam příště?  

V neděli 1. září pojedeme vlakem do Horních Beřkovic a odsud pěšky zpět do Nové 

Vsi. Těšíme se na viděnou! 

Za turistický klub Kudykam zve Bohdana Tobiášková /www.vyslap.cz/ 
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V neděli 1. září vlakem 
z Nových Ouholic, odjezd 10:26

přes Vraňanay do Horních Beřkovic.

Projdeme Beřkovicemi a pak se vydáme zpět 
přes Jeviněves do Nové Vsi a Nových Ouholic.

Trasa asi 9 km

Těšíme se na viděnou!

17. výšlap Horní beřkovice - Jeviněves

STARTSTART

CÍLCÍL

Vhodné pro děti, seniory, pejskaře a celé rodiny
Turist ice zdar!

vyslap.czhttps://mapy.cz/s/3y7us

NOVOVESKÝ TURISTICKÝ KLUB



TRIATLON JE KRÁSNÝ SPORT 
- pro všechny generace 

27. července jsme se spolu se synem opět – já už počtvrté, postavili na start 

mezinárodního triatlonového závodu FORD CHALLENGE PRAGUE 2019. Celkem     

se závodů zúčastnilo 1 360 závodníků ze 47 zemí. V „naší“ disciplíně SCOTT 

CHALLENGE Try-Athlon 0,38 – 18 – 4,2 km (což je desetina „železného muže“)       

na start nastoupilo 118 mužů a 56 žen.  Tato nejkratší triatlonová disciplína            

je vypsána pro věkové kategorie od 18+ po 70+ po deseti letech, tj. včetně mojí    

60 – 69. Na trati jsou společně ženy i muži. Měl jsem tu čest být třetím nejstarším 

účastníkem celého závodu. Ve své věkové kategorii nejstarším.  

Na start nás do vody 17,6°C uprostřed řeky doplavalo 174 z 200 přihlášených, 

což je hodně a bylo to znát na počtu vzájemných nepříjemných kontaktů – fest 

mlýnice, občas jsem si i loknul. Někteří (kolem desetizávodníků) závod vzápětí 

vzdali. Asi podcenili chlad vody. Ve vodě jsem si věřil, přesto plavání letos bylo 

mojí nejslabší disciplínou. Na kole jsem s průměrnou rychlostí 33,75 km/hod. 

docela zabodoval. Při závěrečném běhu jsem se už trápil – ty pražské kilometry 

jsou nějak delší (navíc člověk už téměř hodinu jede na doraz).  

Druhé místo (už počtvrté) mě docela štvalo do té doby, než jsem se dostal 

k oficiálním výsledkům, kde jsou zveřejněny i roky narození zúčastněných. Vítězem 

naší kategorie je čerstvý šedesátník, navíc výkonný sportovec, stejně jako i borec 

na třetím místě, který se mě už třetím rokem snaží porazit.  Radost mi udělal syn, 

který ve své našlapané kategorii 40+ skončil na pátém místě a celkově v mužích 



dvanáctý. Snad jsem udělal i radost našemu Spolku seniorů, pod jehož hlavičkou 

jsem startoval.     

Jestli za rok opět? Asi ano. Motivuje mě to hýbat se a otužovat – zdraví 

prospívá. Také dosud marně čekám na nástupce – nejlépe někoho z našich obcí.     

A může být i mladší.  

 Zapsal Bruno Vognič  

NOVOVESKÝ ÚPRK 

1. 9. 2019 ve 16 hodin na hřišti v Miřejovicích 

Po loňské pauze jsme se rozhodli vrátit Novoveskému úprku jeho původní běžecký 

charakter. Tímto zveme všechny malé i velké příznivce běhu, a jejich doprovody       

a fanoušky, aby s námi strávili poslední prázdninové odpoledne. 

Běhat budeme v těchto kategoriích: 

 běh s kočárkem (60 m) 

 nejmenší 1 - 2 roky (30 m) 

 školkové děti 3 - 4 roky (40 m) 

 předškoláci 5 - 6 let (50 m) 

 1. stupeň ZŠ (200 m) 

 2. stupeň ZŠ (500 m) 

 junioři (2 000 m) 

 dospělí (2 000 m) 

 rodinná štafeta (vzdálenost bude určena podle počtu členů ve štafetě a jejich 

věku) 

Na všechny zúčastněné čekají zajímavé ceny. Občerstvení bude zajištěno, mimo 

jiné i pivo z Podřipského pivovaru. Registrace běžců začne ve 14 hodin na hřišti      

v Miřejovicích. V případě velmi nepříznivého počasí se akce ruší. 

Bližší informace na tel. 732 954 232. Za MK Miřejovice zve Dana Burianová 



KVALITA VODY SE ZHORŠUJE 
Odborníci upozorňují, že havárie v dopravě jsou sice nejčastějším, ale nikoli 

nejvážnějším nebezpečím pro čistotu vody. Kvalita vody u nás je aktuálně nejvíce 

ovlivněna dvěma fenomény: postupující změnou klimatu a zemědělstvím. 

Problémy jsou spolu úzce propojené. Vody ubývá a čím je jí méně, tím jsou 

nežádoucí látky v ní koncentrovanější. Tento vývoj není dobrý a postupně               

je zhoršován také komunálním odpadem. Lidé se myjí a splachují ve všech ročních 

obdobích zhruba stejně, ale v létě je v řekách méně vody. 

Od devadesátých let se výrazně změnily některé druhy znečištění. Tehdy 

představovaly obrovský problém nejrůznější odpady z továren, dnes jsou 

průmyslové podniky pod přísným dohledem. Jenže do vody se dostávají nové 

škodlivé látky, které v ní dříve nebývaly a s nimiž si čističky odpadních vod často 

nedokážou poradit.  Ve vodách už nejsou dehty z fabriky, ale je tam třeba 

ibuprofen a gabapentin. Zbytky léků, ale třeba i drog lidé vyloučí a kanalizací         

se pak dostanou až do řek, kde jich stále přibývá. Roste nejenom jejich množství, 

ale také počet druhů.   

Znečištěné nejsou jen povrchové, ale                

i podzemní zásobárny vody. Zde navíc 

nepůsobí sluneční záření ani další procesy, 

které jinak na povrchu pomáhají                       

s odbouráváním chemických zbytků. 

Nežádoucí chemie se tak v podzemních 

vodách fakticky konzervuje. Dnes už sice 

existují technologie, které umožňují i tyto 

podzemní  zásoby vody vyčistit, ale je to velmi zdlouhavý a značně finančně 

nákladný proces. V hlubokých vrtech vědci například ještě stále objevují zbytky 

zemědělské chemie, která se přestala používat už před deseti lety. 

Na stav podzemních vod dlouhodobě upozorňují zprávy Českého 

hydrometeorologického ústavu. V nich například najdeme, že mezi lety 2015           

a 2017 překračovaly dokonce čtyři z pěti kontrolních vrtů alespoň jeden z limitů 

přípustné čistoty vod. A situace se zřejmě jen tak nezlepší. Pokud se bude nadále 

klima vyvíjet tak, jak se vyvíjí, tak se dá spíš předpokládat, že se kvalita vody bude 

zhoršovat. 

Zpracovala Mariana Jelínková 



CO NEVÍM, NEPOVÍM: 
- Pozor na klíšťata. S příchodem vlhčího počasí se opět ve velkém obnovuje aktivita 

klíšťat. Téměř denně je tahám zvířatům z kožichu.   

- Myslím si, že jedním z nejfrekventovanějších konverzačních témat těchto dnů      

je trvající sucho a vysoké teploty. Problematice se obšírně věnuje i Kralupský 

zpravodaj v čísle 7/8 2019. Články pod titulky: „Kolik vody máme na Kralupsku“, 

„Sucho zatím dodávku pitné vody neohrožuje“ nebo „Jaký byl vývoj srážek a teplot 

na Kralupsku na přelomu tisíciletí“ jsou napsány podle mého názoru kvalifikovaně 

a poskytují celou řadu zajímavých, ale i užitečných informací.    

- Posledně jsem se v rubrice věnoval otázkám „štěstí“, dnes si dovolím pár vět         

k „poctivosti“. Americko–švýcarský tým z Michigenské univerzity zveřejnil výsledky 

studie jednání lidí vystavených pokušení přisvojit si cizí majetek. Průzkum probíhal 

ve 355 městech 40 zemí a celkem bylo do něj zapojeno na 17 tisíc lidí. Mezi státy, 

kde průzkum probíhal, byla i Česká republika. „Pokušením“ byla peněženka,         

ve které byla krom klíčů (ne vždy) a kontaktních údajů i hotovost, kterou figuranti 

právě „nalezli“ a odevzdávali vrátným, recepčním a obdobným funkcím veřejných 

institucí. Protože výzkum měl hlubší podtext, byla hotovost v jednotlivých 

případech odstupňována: nulová, 13,45 amerického dolaru, 94,15 dolaru.  

Průzkum ukázal, že lidé vraceli častěji 

peněženky s větším obnosem, než           

ty s menším. Svoji pozitivní roli v četnosti 

návratu peněženek hrála i přítomnost 

klíčů, než těch bez klíčů.  

Nejpoctivějšími se ve světle této 

studie ukázali Švýcaři před Nory, 

Holanďany, Dány, Švédy a Poláky.  U nás, 

tj. v ČR peněženku bez peněz vrátilo 

kolem 60%, s penězi 80%. Umístili jsme 

se na sedmém místě. Na stejném místě 

se nacházíme i v hodnocení zemí 

z hlediska bezpečnosti – važme si toho a tím i sami sebe.                          

(Podrobněji viz LN z 20. července 2019).   

Připravil Bruno Vognič, kronikář 



 

   

 ... A JEŠTĚ JEDNOU KOTLÍKY 
Středočeský kraj začal schvalovat první žádosti o dotace na nové kotle. V první vlně 

uspokojí hejtmanství asi 200 žadatelů, mezi které rozdělí 23,8 milionu korun. (Kraj 

má pro toto kolo k dispozici 575 milionů korun a možnost navýšení prostředků        

v případě velkého zájmu). 

Zájemci mohou žádosti podávat až do 30. 6. 2022 nebo do vyčerpání peněžních 

prostředků. Žádosti musí být podávány elektronickou formou (lidé je vyplní             

v prostředí webového portálu Středočeského kraje). 

Zpracovala Mariana Jelínková 

 

INZERCE 

Prodej slepiček 
Drůbež Červený Hrádek prodává slepičky Tetra hnědá, Dominant ve všech 

barvách, Green Shell typu Araukana - 14- 19 týdnů,  159 - 209,- Kč/ks.  

Prodej: Nová Ves – u pošty – 10. září a 29. října 2019 v 11.35 hod.  

Info: Po-Pá 9.00 – 16.00 hod., tel. 601 576 270, 728 605 840 

 

 



 

 
 



 
KALENDÁŘ AKCÍ  

V OBCI V ROCE 2019 
 

31. 8.  Quatro-triatlon - Miřejovice - od 14 hodin 

1. 9.  Výlet Turistického klubu KUDYKAM - Horní Beřkovice 

1. 9.  Novoveský úprk - od 16 hodin na hřišti v Miřejovicích 

7. 9.  Kralupská ťapka 

9. 9.  Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

11. 9.  Vítání občánků - od 16 hodin v sále OÚ 

12. 9.  Schůzka Spolku seniorů - od 14 hodin v sále OÚ 

21. 9.  Novoveské posvícení - od 14 hodin na novoveské návsi 

25. 9.  Zájezd Spolku seniorů - zámek Kozel a okolí 

6. 10.  Výlet Turistického klubu KUDYKAM     

14. 10.  Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

3. 11.  Výlet Turistického klubu KUDYKAM     

11. 11.  Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

17. 11.  Oslava 30 let sametové revoluce 

30. 11.  Adventní slavnosti 

1. 12.  Výlet Turistického klubu KUDYKAM     

9. 12.  Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

24. 12.  Štědrodenní setkání u zvoničky 
 


